



**Du 12 au 15 juin 2013**  
Parc des expositions du Kram - Tunis

**3<sup>ème</sup> Edition**

الصالون الدولي للشراكة الصناعية و التجدد  
Le Salon International du Partenariat Industriel et de l'Innovation  
The International Exhibition of Industrial Partnership and Innovation

## *Working For the Future*

Le Salon « **Tunis-Medindustrie** » vous donne rendez-vous pour une nouvelle édition 2013.

Une 3<sup>ème</sup> édition qui sera placée sous le thème : « **Working For the Future** ».

Les professionnels des secteurs de l'électricité , de l'électronique, de la mécanique, des métaux ,du plastique , de l'automobile ...etc. sont invités à l'occasion de cet évènement à mettre en valeur leurs nouveautés et innovations.

L'opportunité leur est également offerte pour échanger leurs points de vues et expériences à l'occasion des rencontres B to B avec leurs homologues étrangers et lors des workshops et ateliers techniques programmés en marge de ce Salon.

« **Tunis-Medindustrie** » sera organisé du 12 au 15 Juin 2013 au Parc des Expositions du Kram par la Chambre de Commerce et d'Industrie de Tunis simultanément avec « **Tunisia Invest Forum** » qui aura lieu les 13 et 14 Juin 2013.

Des Perspectives de collaboration Future s'offrent aux entreprises tunisiennes opérant dans le secteur de l'Industrie et leurs consoeurs étrangères.

## *Ayez Confiance en l'Avenir !*

Rendez-vous les 12, 13, 14 et 15 Juin 2013  
au Parc des Expositions du Kram.

**Organisé par :**



La Chambre de  
Commerce et  
d'Industrie de  
Tunis

**En Partenariat avec :**



Le Groupe  
Tunisie Telecom

اتصالات تونس  
GROUPE TUNISIE TELECOM

**La Chambre de Commerce et d'Industrie de Tunis**

31, Avenue de Paris 1000 Tunis

Tél. : (+216) 71 247 322 - (+216) 71 333 945 - Fax : (+216) 71 339 442 - (+216) 71 354 744  
Email : tunis.medindustrie@ccitunis.org.tn

[www.tunis-medindustrie.com](http://www.tunis-medindustrie.com)



**From 12 to 15 June 2013**  
EL Kram Exhibition Park - Tunis

**3<sup>rd</sup> Edition**

الصالون الدولي للشراكة الصناعية و التجديد  
Le Salon International du Partenariat Industriel et de l'Innovation  
The International Exhibition of Industrial Partnership and Innovation

## Working For the Future

The exhibition « **Tunis-Medindustrie** » gives you an appointment for a new edition 2013.

A third edition which will be held under the theme: « **Working For the Future** ».

Professionals in the fields of Electricity, Electronics, Mechanics, Metals, Plastics, and Automotive ....are invited to this occasion to promote their products and innovations.

This opportunity is also offered to them to share their views and experiences at the space B to B meetings with their foreign counterparts as well as in workshops and technical workshops programmed in conjunction with the Exhibition.

« **Tunis-Medindustrie** » will be organized from the 12th to the 15th of June 2013 at EL Kram Exhibition Park, by the Chamber of Commerce and Industry of Tunis simultaneously with « **Tunisia Invest Forum** » which will be held on June 13 and 14, 2013.

Future opportunities of collaboration and partnership will be offered to Tunisian companies operating in the sector of industry as well as to their foreign counterparts.

## Have confidence in the Future!

We give you an appointment for 12, 13, 14 and 15 of June 2013  
at EL Kram Exhibition Park.

**Organised by :**



The Chamber of  
Commerce and  
Industry of Tunis

**With the Partnership of :**



**The Chamber of Commerce and Industry of Tunis**

31, Avenue de Paris 1000 Tunis

Tél. : (+216) 71 247 322 - (+216) 71 333 945 - Fax : (+216) 71 339 442 - (+216) 71 354 744

Email : tunis.medindustrie@ccitunis.org.tn

[www.tunis-medindustrie.com](http://www.tunis-medindustrie.com)